
Protokoll

Förbundsstyrelsens sammanträde 2023-9

Tid och plats: söndag 15 oktober kl. 09.00-11.15, digitala plattformen Zoom 

Närvarande: Magnus Burman, ordförande
Henrik Agertz, vice ordförande
Barbro Cartwright, kassör
Fredrik Schirén, ledamot
Henrietta Florén, sekreterare

Frånvarande: Lars Hägglund, ledamot, Hanna Bergström, ledamot 

Adjungerad: Moa Lindell, ledamot valberedningen 

1. Sammanträdets öppnande 

Magnus förklarade sammanträdet öppnat.

2. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet

Förbundsstyrelsen utsåg Magnus till ordförande för mötet. 

Förbundsstyrelsen utsåg Henrietta till sekreterare för mötet.

Förbundsstyrelsen utsåg Barbro till justerare för mötet

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes utan tillägg. 

- Informationspunkt ang. ansvarig utgivare för hemsidan ny punkt 7, resterande punkter 
skjuts en plats framåt.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll inte klar. Genomgång sker vid kommande möte. 

5. Ekonomi
Rapport avseende ekonomiskt utfall är klar först v. 43 vilket gör att vi inte kan gå 
igenom ekonomin i dess helhet på mötet. Medskick från kassör att ekonomin löper på i
vanlig ordning. 

6. Information från Valberedning 



Valberedningen informerade om arbete med att föreslå ledamöter inför årsstämma. 
Inför styrelsemötet skickades ett PM ut som beskriver upplägget utifrån de nya vilka 
sätter tidsramar för arbetet. Följande aktiviteter planeras: 

- Senast 15/10 information till förbundsstyrelsen om kommande arbetet
- Enkät till samtliga ledamöter i förbundsstyrelsen skickas ut under v. 42. 
- Samtal med ledamöter senast 15/11 och återkoppling om återvalbarhet från ledamöter 

senast 1/12
- Senast 15/12 ska valberedningen kommunicera eventuella vakanser
- Senast 14 dagar före förbundsstämman presenterar valberedningen ett förslag på 

förbundsstyrelse inför kommande period.

7. NY - Information om ansvarig utgivare

Nuvarande ansvarig utgivare löper ut i november 2023. Nuvarande ansvarig utgivare 
har meddelat att han kan fortsätta i rollen även kommande tioårsperiod.

8. Införande av ”lägerkommitté” 
Styrelsen föreslår att tillsätta en kommitté för att underlätta planerande och 
genomförande av större gemensamma läger så som Sverigeläger samt Ungdomsläger. 
Till mötet i november ska förslag på uppdragsbeskrivning finnas framtagen.  

9. Elitträning inom aikido

Information om pågående arbetet med att ta fram text till hemsidan angående 
möjlighet till träning på olika nivå. 

10. Working Gender Group

Punkten parkeras och tas upp på nästkommande möte. 

11. Uppföljning utdelade uppdrag och projekt:

1. Ware Ware

Möte v. 42 för eventuellt avslutande av uppdraget då möjligheterna att 
genomföra uppdraget bedöms begränsade. Om möjligt ska projektet drivas 
vidare – återkoppling efter möte via e-post till styrelsen.

2. Film/workshop ungdomar

Förslag på ändring av namn på uppdraget för att göra det tydligare då fokus är 
på framtagande av informationsmaterial. Just nu fokuserar uppdraget på 
framtagande av en broschyr som vänder sig till unga nybörjare. Till nästa möte
ska ett förslag med punkter på rubrikform finnas framtaget om vad som ska 
vara med i en sådan broschyr. 

3. Utlysning Nationellt ungdomsläger 2023

Parkerad. Inget ungdomsläger 2023. 
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4. Utlysning Sverigeläger

Kontakt har tagits med de klubbar som tidigare visat intresse. Som läget är just 
nu är styrelsens bedömning att det blir svårt att hålla läger 2024 då det inte 
finns en arrangerande klubb. Styrelsen föreslår att informationen 
kommuniceras så snart som möjligt till klubbarna. Styrelsen föreslår även att 
genomförandet av en enkät som skickas ut till samtliga klubbar för att få en 
bild över vad det är som gör att vi har svårt att hitta en arrangörsklubb.  

5. Kontakt med klubbar 

Inget nytt sedan senaste mötet. Ett informationsmaterial/frågeformulär ska tas 
fram och presenteras på kommande möte. 

6. Graderingskommittén

Graderingskommittén har haft tvådagarsmöte där bl.a. frågan om utbildning 
diskuterades. Förslag från graderingskommittén att förlägga 
fukushidoin/shidoinutbildning januari 2024 i Vanadis lokaler. 

Förbundsstyrelsen beslutar att gå på graderingskommitténs förslag och 
förlägga fukushidoin/shidoiutbildningen i januari 2024 Vanadis lokaler. 

12. Övrigt

Kommande möten 2023/2024: ett möte i år, och två efter årsskiftet. Lördag 24/2 9-16 
inför stämman. Sekreterare förbereder förslag på mötesdatum inför nästa år. 
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13. Mötet avslutas

Vid protokollet

……………………………………

Henrietta Florén

Justeras

……………………………………..

Barbro Cartwright, ledamot

Justeras

…………………………………………..

Magnus Burman, ordförande
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